
产品规格

产品型号:M6Pro开放式定向音频智能眼镜

镱架颜色:黑色

镜架材质:TR90/混合材质
镜片材质:PC/UV400

声道: 双喇叭, 立体声

无线版本:V53

充电时间:约120分钟

电池容量:120MAH(典型值)
充电电压和电流:DC5V

支持模式: HEP/HSP/A2 DPFAVRCP

功能操作说明

插上充电器自动关机,或在开机状态,长按右镜腿按键区5秒,

1.开机

2.关机

在关机状态,长按右境腿按键区3秒,提示“开机”

提示“关机”

手机来电时,单击多功能区可接听电话

3.播放/暂停

在待机状态下,单击多功能键可直接播放,或暂停播放

4.切换歌曲

播放音乐时双击多功能键可切换下一曲,三击多功能键可切换上一曲

5.来电接听

6.来电挂断

当电池电量低电时,每隔30秒会发出提示音,需尽快给设备补电

手机通话时,单击多功能区可挂断电话

7.来电拒接

手机来电时,长按多功能区1.5秒均可拒接来电

8.低电量提示

9:激活语音助手:耳机与手机连接状态下,长按1.5秒多功能键,

听到提示音“嘟”以后松开

点击配对即可连接成功。

配对方式

1.眼镜开机后,自动进入配对状态,红蓝灯交瞥闪烁

2:打开要连接的设备,搜索并连接设备M6Pro设备自动弹出配对窗口,

充电操作

充电时红灯会长亮;充电完成,红蓝灯交替闪烁10后熄灭.

1.将Micro充电线一头插上充电仓,一头插上充电器即可给眼镜充电,

提示

1: 使用本产品前请仔细阅读说明书,并保留说明书

2:首欢使用,请先将本产品充电满电

3:如果产品长期〔超过两周] 不充电, 使用前请对其充电.

使用而且吸术性较强眼镜布轻轻抹拭干净, 注意不要太用力, 按拭时,

4:较的镜片不要直接擦拭, 应先镜片打湿, 再用眼镜布拭干,尽量

眼镜布要朝着同一个方式模式， 不能来回模式， 也不能在镜片上转着圈擦，

5:当电池充电超出-10℃-60℃的时候, 产品将会影响工作。
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In standby mode, click the multifunction key to play directly or pause 

playback

 next track, and triple tap the multifunction key to switch to the previous track

When playing music, double-click the multifunction key to switch to the

 the phone.

When a mobile phone calls, click on the multifunction area to answer

When making a phone call, click on the multifunction area to end 

the phone.

9: Activate voice assistant: When the headphones are connected to 

the phone, long press and hold the 1.5 second multifunction button



 

 FCC Warning  
 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.  
 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment.  
 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures:  

 -Reorient or relocate the receiving antenna.  

 -Increase the separation between the equipment and receiver.  

 -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.  

 -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

 

 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 

portable exposure condition without restriction. 

 

 


	页 1

